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Districte de Ciutat Vella 

ACTA 

ALBERT SANCHO  Conseller de govern Districte de Ciutat Vella 

JORDI RABASSA  Conseller Tècnic Dte. Ciutat Vella 

MARC RODES    Conseller del grup municipal PDCat 

ELISABETH JIMENEZ  Consellera del grup municipal PP 

M JOSEP LOPEZ  Consellera ERC 

ORIOL CASABELLA  Conseller PSC 

MARIONA BUXADÉ         Tècnica de la DSPT  

MERCÈ PÈREZ                       Biblioteca Andreu Nin 

TERESA CAJA   Associació de veïns i comerciants Avinyó centre 

CESAR POZO     Associació comerciants Magdalenes 

CARME CASTELLS  Associació Amics plaça St. Just 

PATRICIA RADOVIC  Associació Amics i Comerciants plaça Reial 

ISABEL RODRIGUEZ            Barna-Centre 

MIQUEL CARNER  Barna-Centre 

HELENA BOVÉ            Centre Compartir 

XAVIER MASSIP                   Associació amics i comerciants de la Rambla 

PAU BOSCH                 Veí 

DIEGO SCHVARZSTEIN         AAVV-GOTIC 

BLANCA              AAVV-GOTIC 

ESTHER CASTILLA  Veïna 

ANDRES IBANÑEZ                 Veí 

 

 

 

Participants que excusen la seva assistència  

Nom i cognoms Entitat 
 

 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri del Gòtic 
 

 

Data: 05 setembre  2017 Hora: 19h 
 Lloc: Sala M Aurèlia Capmany (CC Pati Llimona)  

Participants  

Nom i cognoms Entitat 
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Ordre dia 
1-Seguiment graella Compromisos  

2-Preparació contingut consell de barri Gòtic del 26 setembre 2017. 

3.-Altres 

 

Material entregat:  Graella seguiment compromisos  Consell de barri  

 

 

 

Temes tractats 
 
0.- El Conseller Albert Sancho exposa disculpes per haver enviat la convocatòria de la 

comissió de seguiment sense cap esment a l’atemptat de la Rambla. Quan es van 

adonar van parar la resta de convocatòries en espera que es publiqués el comunicat 

oficial del Districte en referència a l’atemptat. 

 

1.-Repàs Graella Seguiment. 

Les peticions son de consells de barri anteriors , el seguiment es va actualitzant a 

mesura que hi ha modificacions.  Alguns compromisos tenen relació i han anat sortint 

en diversos consells, d’altres s’han unificat en una mateixa casella. 

Les modificacions estan impreses en vermell.  Es farà arribar la graella als assistents 

donat que no hi ha prou còpies per a tothom. 

 

Es comenten només uns punts, donada l’extensió de la graella. Si qualsevol membre té 

suggeriments o dubtes al respecte que ho faci arribar als consellers o tècnica de barri. 

� Vehicles de Mobilitat Personal. El febrer del 2017 es va aprovar 

inicialment la modificació de l’ordenança de Circulació de Vianants i vehicles en 

els apartats referents als VMP i els cicles de més de dues rodes. La modificació 

inclou la classificació d’aquests, la seva regulació i la definició de les rutes de la 

ciutat par a la circulació .  El juliol aprovació definitiva de la modificació i per 

tant entra en vigor. Ja s’han posat multes per infraccions.  L’agost del 2017 Es 

publica Decret d’Alcaldia sobre la restricció de VMP a Ciutat Vella, en l’actualitat 

pendent de resposta de les al·legacions presentades. Afecta especialment als 

gins de lloguer , que només podran circular en dues rutes i fora del Gòtic.( la 
primera va des de Portal de la Pau per passeig Colom, passeig d’Isabel II, Marqués de 
l’Argentera i passeig de Circumval·lació; i la segona passa per passeig de Picasso, de Lluís 
Companys, passeig de Pujades fins a avinguda Meridiana) 

Cal diferenciar entre l’us del vehicle i el pla d’usos, que regularà el tema de les 

llicències comercials.  

 

� Plaça Sant Miquel.  El juliol del 2017 es va presentar un estudi sobre la 

mobilitat i aparcament de la plaça. Al setembre s’encarregarà avantprojecte a 

BIMSA per tal que concreti una primera proposta i que contempli tant les 

aportacions fetes en el consell de barri així com els resultats de l’estudi. Al 

desembre s’entrega l’avant projecte. S’explicarà en el consell de barri de gener 
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2018. Previsió que s’iniciïn les obres el 2019. Tot i així, a part de les obres, si hi 

ha alguna mesura que ja es pugui implementar es farà efectiva. P. Exemple ja 

s’han donat indicacions a empreses de serveis municipals que no estacionin a la 

plaça. S’està treballant la reubicació dels cotxes oficials. 
Es pregunta si l’estudi d’estacionament serà públic. Es respon que es tindrà 

present en la proposta. 
� Pla de mobilitat Districte.  El mes de juliol s’han fet medicions de 

mobilitat. Al setembre s’iniciarà procés participatiu de tot el Districte. 

S’informarà quan hi hagi sessions especifiques de participació. Es crearà una 

comissió de seguiment. Si algu vol participar que ho faci arribar a la Tècnica de 

barri.  Es voldria tenir tancat el pla el mes de desembre. 
� Acció c. Escudellers.  Arran de les sessions especifiques de neteja amb 

participació de veïns i tenint en compte les diferents propostes es va 

reorganitzar la neteja del carrer Escudellers i colindants vetllant especialment 

en que els horaris de neteja respectessin el descans nocturn dels veïns. En 

l’actualitat es fa recollida a les 22:30h.; a les 01:30h i a les 7 del matí.  Es va 

fer prèviament una campanya informativa a veïns i comerciants una setmana 

abans. Es va deixar una setmana on els informadors van recordar i detectar 

incompliments que van comunicar. La setmana del 26/06 al 7/07 hi hagué una 

acció intensiva de GUB amb infractors, tant particulars com comercials. La 

valoració del canvi tant per part dels tècnics com del veïns es positiva. La 

reducció del soroll provocat pel servei de neteja es obvia. Els darrers dies els 

agents detecten una reducció de les infraccions. L’acció es mantindrà i el diàleg 

amb els veïns per a millores es manté obert. Es una experiència exportable a 

altres indrets que presentin situacions similars. 
 

Andrés ressalta la importància de mantenir el contacte amb el veïnatge per a 

identificar les necessitats i valorar les propostes. Incideix en la necessitat 

d’organitzar-se com a veïns per a millorar les condicions del barri. 

Blanca : alerta de que els camions de neteja estan tirant als containers de 

reciclatge deixalles que troben. Considera que es d’us dels veïnatge. Resposta: 

Es verificarà amb els serveis de neteja. 

Cesar : Al carrer Magdalenes es fa la recollida de vidre de les 1 a les 3 de la 

matinada , cada 60 dies. Demana canvi d’horari per l’evident soroll que 

provoca. 

 

� Solar Sots Tinent Navarro.  S’ha estat treballant en un procés de 

participació on hi assisteix tècnics municipals , la constructora i l’AFA i 

representants de l’escola Baixeras. Ahir es van reunir per fer-ne el seguiment i 

hi haurà una reunió el proper 14/09 per acordar accions respecte la mitgera. 

Les obres han començat aquest mes de setembre. Arqueologia farà les cates 

paral·lelament a les obres.  Es preveuen 9 mesos d’obra. Serà un espai obert, si 

bé quan en faci us l’escola romandrà tancat. 
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2.-PREPARACIÓ CONTINGUT CONSELL DE BARRI GOTIC DEL 26 DE 
SETEMBRE al Pati LLimona 
 
Com a temes informatius la Regidora Gal.la Pin proposa : 

-Actualització del pla de veïnatge al Gòtic 

-Pla de Mobilitat de Ciutat Vella 

 
El Conseller Albert Sancho proposa com a tema a treballar : 

-Habitatge.  Debatre sobre les dificultats de la vivenda al barri Gòtic. 

Explicar la tasca de l’Oficina de l’Habitatge i de la SHIFO, competències i límits. 

Com es pot col·laborar amb les iniciatives dels veïns de suport mutuu, donar a 

conèixer les normatives i drets. 

La proposta es ben acceptada pels participants de la comissió de seguiment. Es 

considera que caldria fer més difusió dels serveis de l’OHCV. 

S’afegeix a la proposta els següents temes relacionats: explicar estat processos 

de desnonaments a nivell quantitatiu; resposta en l’àmbit municipal; Previsió 

Habitatge Social; Cens habitatges buits; ajuts pel pagament –rehabilitació 

habitatge. 

Diego: proposa que pugui assistir la comissió d’habitatge del Gòtic de la 

negreta per tal que pugin explicar la seva feina.  Resposta: es valorarà. 

 

3.- ALTRES 
 
-Es convocarà properament Consell de Seguretat del Gòtic.  Patricia, Andres i 

Pau estan interessats en assistir-hi. 

 

-Pla de mobilitat. Teresa Caja, Blanca; Andres Ibañez i Pau Bosch estan 

interessats en assistir-hi. 

 

-Els assistents sol·liciten que se’ls faci arribar la graella de seguiment via mail. 

 
 

 

 
 Es tanca la sessió a les 20:30h. 

 

 

 


